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Perussuomalaisten valtuustoryhmänä teemme esityksen, että kaikki kolme 
kaupunginjohtajan haastattelussa ollutta henkilöä pyydettäisiin esittäytymään 
kaupunginvaltuustolle nyt tässä kokouksessa. 
Esitämme myös, että paikalla olevat Leena Mikkola-Riekkinen, Petri Härkönen ja Pertti 
Severinkangas, esittäytyvät noin 10 minuutin ajan, ja sen jälkeen valtuutetut saavat esittää 
kysymyksiä jokaiselle ehdokkaalle noin 10 minuutin ajan. 
Tämän jälkeen pidämme teknisen tauon, ja kuulemme, onko ryhmillä tarvetta esittää 
päätösesityksessä poikkeavaa esitystä. 
 
Tämä siksi, että kysymme miten valtuutetut voivat tehdä päätöksen Raahen kaupungin 
johtavasta virasta, vaikka suurin osa ei ole millään tavalla pystynyt tutustumaan kaikkiin 
ehdokkaisiin. 
Mielestämme tämä mahdollisuus on suotava, niin valtuutetuille kuin kuntalaisille. 
Kaupunginjohtaja on Raahen jalokivi, esiintyjämme kaupungin eteenpäin viemisessä kaikissa 
tilanteissa, ja tilaisuuksissa. 
Normaaliin työhaastatteluun kuuluu keskustelu ja näyttäytyminen, tälläinen pienessä 
haastattelupiirissä tehdyn päätöksen esittäminen valtuustolle ei ole nykypäivää. Tarvitaan 
avoimuutta, ja läpinäkyvyyttä. 
Hakijoita oli todella vähän, emmekä kaupunginhallituksen osalta saaneet  yhtenäistä 
näkemystä, kuten kaupunginhallituksen päätöksestä näkyy. 
Jokainen meistä ymmärtää, että eteenpäin on mentävä, mutta ilman pelkoa menneisyyden 
ehkä huonoistakin kaupunginjohtajan valinnoista. 
 


